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公立医院院长对院长职业化态度认知的调查分析                        
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银医卡自助预约就诊模式的建立与实践

——大型综合性公立医院门诊预约服务新模式的探索                   
赵丽珍  王子姝  王晓波等

Design and application on bank-hospital card based clinic appointment mode
——Exploring on outpatient appointment mode in large general public hospital 
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 YANG Hua  WANG Zhiyong  WEI Min, et al
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Thoughts and benefit analysis on 20 thousand telemedicine consultant cases 
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远程监测技术在慢病管理中的应用及展望                    王维民  程  刚
Application and prospect of remote monitoring technology on chronic disease 
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医院教学 HOSPITAL EDUCATION

“十一五”时期北京协和医学院开展国家级继续医学教育项目情况分析    
张淑华  许  岩  卢永平等

Discussion on national level continuing medical education project in Peking Union Medical 
College during the “Eleventh Five-Year” period      ZHANG Shuhua  XU Yan  LU Yongping, et al 
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Practices on enhancing rational antibiotics use to reduce outpatient transfusion rate 
XU Ping  LI Zheng  QI Keye
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全国护理工作问卷调查结果研讨会在北京召开
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卫生部医疗卫生职业精神座谈会在京召开

三级医院都将开展临床路径管理
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